

# Sydhavnsklubberne

## Bestyrelsen

Referat fra mødet 30. juli i Trolldanden, Hvidovre Havn

Til stede: Otto, Jan og Jørgen

Afbud: Leon

Fraværende: Hans

**Ad 1:** Jørgen kontakter Dan Jønson og/eller Jørn Rudsted Hansen m. h. p dirigenthvervet

**Ad 2:** Gennemgang af dagsorden til formandsmødet udsat til mødet 17/8. Bl. a. står det lidt uklart, hvad der mere præcist ligger i "arealudvikling"

**Ad 3:** Jørgen har kontaktet Bjarne Olsen(BKS) vedr. fortæring ved formandsmødet. Aftaler mere konkret, når vi nærmer os.

**Ad 4:** Vedr. Kulturhavn var det for sent at blive en del af arrangementet.

Til gengæld skal vi tage klar stilling til evt. deltagelse i Kulturnatten.

Fisketur fra egen båd. Projektet skal præciseres og der skal sættes personer på opgaverne.

Jørgen finder tidligere udsendt papir frem.

**Ad 5:** Slusens åbningstider og især særåbninger skal vi have vendt. Jeg har modtaget en slags kritik vedr. information om særlige åbningstider

**Ad 6:** Forslag om at lade § 5 udgå af vedtægterne ønskes diskuteret endnu en gang

**Ad 7:** Kommunikation bestyrelsen imellem skal præciseres!

**Ad 8:** Uenighed om, hvorvidt vi skal/har interesse/overskud til at deltage i projekt "Ny genbrugsplads"

**Ad 9:** Enighed om at afholde "opsamlingsmøde" 17. august Indkomne forslag og andet til formandsmødet. Jørgen udsender dagsorden.

Referent

Jørgen